
 

Verslag van de Algemene Leden Vergadering van de Edese IJsvereniging, gehouden op 

dinsdag 19 april 2011 om 20:30 uur in het clubhuis. 

Aanwezig zijn: Theo van de Rijt (voorzitter), Theo Guykens, Berry Lammertink, Martin de Wit, Annelies 

Mosch (allen bestuur), Jan Keijzer, Aafke Keijzer, Han van de Rijt, Rixte van Aken, Cor Fransen, 

Japke Vellinga, Jan Vellinga, Evert Harmsen, Lisa Harmsen, Arris van Deelen, Albert Fleer, Hermen 

Ketel, Wim Zeeman, Sandra van Aken, Jacques Veeken, Leendert van Prooije, Sjaak van Ree, Henk 

Dogger, Henk Breedveld, Hayco Frielink, Bas Wegman, Henk Schreiber. 

Afwezig met kennisgeving: Piet Bussing (bestuur), Derk Poel, Dick Lakerveld, Theo Goossen, Paula 

Veeken, Digna Guykens. 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom, in het bijzonder erelid Sjaak van Ree en 

leden van verdienste Henk Breedveld en Cor Fransen. Vervolgens deelt hij mee dat Jan-Pieter 

Ekkerman afgelopen jaar op 6 augustus 2010 is overleden. Jan-Pieter was een enthousiast animator 

voor de vereniging en we missen hem veel. De voorzitter vraagt een moment stilte om hem te 

gedenken. 

Verder somt hij enkele, positief in het oog springende ontwikkelingen op die het afgelopen seizoen 

hebben plaatsgevonden zoals een lange winterperiode met maarliefst 18 ijsdagen en noemt de 

resultaten van Imme Lammertink, zij vertegenwoordigt de EIJV op zeer sportieve wijze in de selectie 

van Nijmegen en verricht voortreffelijk werk als hoofdredacteur van de Kouwe Drukte. 

We hebben de schoolsportolympiade weer georganiseerd en Cor Fransen heeft samen met een 

aantal vrijwilligers bijgedragen aan een aantal zeer goede schaatsclinics van de KNSB waarbij meer 

dan 200 kinderen lessen hebben genoten en waar misschien weer nieuwe jeugdleden uit voort zullen 

komen. 

Ook is er bij het ROC A12 afgelopen jaar een nieuwe specialisatie geïntroduceerd in de vorm van 

trainer voor inline-skaten. Helaas zijn er tot nu toe nog geen aanmeldingen binnengekomen. 

De secretarisfunctie is door Annelies overgenomen. 

De technische commissie verricht prima werk en steekt de handen flink uit de mouwen. Ook zijn                                 

er in het clubgebouw en op de baan de nodige kluswerkzaamheden verricht door diverse vrijwilligers, 

waarvoor dank. 

Op de zondagmorgen is het fietsen weer in ere hersteld door Henk Schreiber en in de winter werd er 

enthousiast gefietst met de ATB en in de zomer met de racefiets. 

De gemeente Ede is akkoord gegaan om de skeelerbaan van een nieuwe toplaag te voorzien. In het 

begin hebben we wat last van stof gehad maar dat is nu schoongespoeld. Verder kunnen we kleine 

gaatjes en oneffenheden zelf dichten met materiaal dat we op voorraad hebben. Wel concluderen we 

dat we ons komend jaar meer moeten inzetten om meer recreanten naar de baan te krijgen. Een zorg 

blijft wel het tekort aan trainers, ook voor inline skaten. Maarten en Lisa geven op maandagavond 

ondersteuning en Cor op de woensdagmiddag. Ook zij spannen zich in om meer leden te werven. 

 

 

 

 



 

2. Verslag van de algemene vergadering van 27 april 2010 is akkoord en wordt vastgesteld. 

 
3.A. Ingekomen/verzonden stukken: 

Ingekomen: Huibertje Hagen schenkt uit naam van wijlen haar echtgenoot Gerard het certificaat dat is 
vrijgekomen. De voorzitter bedankt Huibertje voor dit sympathieke gebaar. 
 
Verzonden: er zijn geen verzonden stukken. 
  

    . 
3.B. Mededelingen van het bestuur: 
 

 Sport BSO (Buiten Schoolse Opvang)  
Het bestuur spreekt zich naar de leden positief uit over het starten van een sport BSO in het  
Clubgebouw. Redenen hiervoor zijn: 
-Het clubgebouw heeft een bestemming overdag dat inkomsten genereert. Zomers zit de sport BSO 
ons niet in de weg. Als er natuurijs is verplaatst de BSO zich naar de korfbalvereniging. 
- Ons clubgebouw voldoet aan de basisvoorwaarden voor een BSO  
- Dure investeringen zijn niet nodig. 
 
Jan Keijzer vraagt wat er zo bijzonder is aan een sport BSO. Theo van de Rijt legt uit dat er gestart 
wordt met zwemmen in de Peppel en dat er daarna geskated en voor korfbal gekozen kan worden. 
Aafke Keijzer vraagt of het beheer door buitenstaanders wordt georganiseerd. Theo van de Rijt geeft 
een toelichting op ons faciliteren aan een sport BSO. 
 

 Stichting Combi Project Peppelensteeg        
 
Theo Goossen was afgevaardigde en Theo van de Rijt is nog steeds afgevaardigde. Op dit moment is 
de functie ‘onderhoud’ vacant. De voorzitter noemt dat kandidaten zich bij het bestuur kunnen melden. 
 
4. Financieel jaarverslag 
4.A. Verslag kascommissie 
Dit jaar bestond de kascommissie uit Hermen Ketel en Henk Schreiber. Hermen doet verslag van de 
kascommissie en deelt mee, dat de penningmeester, zoals gebruikelijk, weer prima werk heeft 
geleverd. Hermen en Henk hebben de boeken gecontroleerd en de erbij behorende bewijzen en 
hebben geen onregelmatigheden geconstateerd. Er waren een paar kleine onduidelijkheden over 
licenties, waarop Martin een toelichting geeft. Over de voorraad kleding geeft Berry een toelichting 
waarbij duidelijk wordt, dat het inkopen van grotere aantallen goedkoper is dan elke keer een apart 
stuk kleding.  
Hermen merkt op dat we Euro 50.000,- op de bank hebben staan. Hij vraagt zich af of het wel 
verstandig is om dit bedrag op te potten? De leden van nu, die zich nu inspannen, zouden er ook nu 
van moeten kunnen genieten. Hij denkt hierbij onder andere aan een extra kilometervergoeding voor 
de trainers. Theo van de Rijt legt uit dat we zullen investeren. We bestaan straks immers 50 jaar. 
Hermen adviseert de Euro 50.000,- vast te zetten op de ASN bank voor 2,4 % rente ipv de Rabobank. 
Martin zal onderzoek doen of dit rentepercentage ook voor verenigingen geldt. De BSO kan financieel, 
vooral in periodes wanneer we geen ijs hebben, interessant zijn. Conclusie: we hebben een gezonde 
en goed florerende vereniging. 
 
4 B. Vaststelling jaarrekening 
Martin de Wit, de penningmeester, geeft een korte toelichting op enkele posten uit de verlies en 
winstrekening. Leendert van Prooije vraagt namens de Technische Commissie of er budget is om een 
extra wedstrijduur in te kopen, dat is geen probleem en wordt door het bestuur akkoord bevonden. De 
voorzitter deelt mee dat de contributie hetzelfde blijft als vorig jaar. De jaarrekening en begroting 
worden vastgesteld. 
 
4C. Decharge penningmeester 
De voorzitter stelt voor de penningmeester te dechargeren. Aldus geschiedt. 



 
4D. Benoeming kascommissie 
Besloten wordt Henk Schreiber en Hermen Ketel opnieuw te benoemen voor de kascommissie. 
 
 
 
5. Vaststellen jaarverslag 2010-2011 
Het jaarverslag is uitgereikt door de voorzitter. De voorzitter geeft de leden een week de tijd te 
reageren op dit verslag. Indien er in die week geen mutaties worden voorgesteld, wordt het jaarverslag 
geacht te zijn vastgesteld. 
 
6. Gewenst gedrag: vervolg. Vaststellen klachtenreglement. 
Wim Zeeman licht, als vertrouwenscontactpersoon en aanstuurder van de werkgroep, het 
klachtenreglement toe. Het klachtenreglement zal binnenkort op de website, achter een inlogcode, 
beschikbaar komen. Leden wordt dan een maand de tijd geboden te reageren, vervolgens zal het 
definitieve reglement worden gepubliceerd op de website. Wim licht toe dat de werkgroep bestaat uit 
Arris van Deelen, Ellen Bouter, Paula Veeken, Derk Poel, Theo Guykens namens het bestuur en Wim 
zelf. Als model  heeft het klachtenreglement van het NOC-NSF gediend. Het instellen van een 
klachtencommissie is niet nodig omdat dit geldt voor verenigingen vanaf 300 leden. Ellen Bouter en 
Wim Zeeman dienen als vertrouwenscontactpersonen. Besproken wordt hoe een klacht aanhangig 
gemaakt kan worden. Wim legt uit dat de vertrouwenscontactpersonen niet onderzoeken maar 
luisteren. Het bestuur kan hulp zoeken om een onderzoek in te stellen. Alle stukken blijven vertrouwd 
binnen het  bestuur. 
Jan Keijzer merkt op dat de procedure in orde is maar dat het voor de leden duidelijk moet zijn bij wie 
ze terecht kunnen. Theo van de Rijt licht toe dat hun e-mail adressen op de website vermeldt zullen 
worden, tevens zullen de vertrouwenscontactpersonen elk jaar tijdens de ALV verslag doen. 
 
7. Rooster van aftreden van bestuursleden 
Berry Lammertink, Theo van de Rijt en Theo Guykens zijn alle drie aftredend. Ze hebben zich 
herkiesbaar gesteld  en worden allen herbenoemd voor een periode van drie jaren. 
 
8. Mededelingen vanuit de commissies 
A. Technische commissie: 
De Ol bokaal is uitgereikt aan Sjaak van Ree. Verder zijn de trainers bedankt voor hun inspanningen 
het afgelopen jaar en krijgen een toegangskaart voor Flevonice. De trainers zijn: Hayco, Derk, Mark, 
Jaap, Paul-Johan, Cor, Maarten, Lisa, Sander. 
Henk Schreiber licht het zomerprogramma van de TC toe: 
Maandag: skeeleren 
Dinsdag: fietsen en bostraining 
Woensdag: skatelessen van Cor op de skeelerbaan 
Donderdag: skeeleren 
Zondag: fietsen voor jeugd om 10:00 uur en voor senioren om 09:00 uur 
In het zomerseizoen is de TC voornemens een skeelertocht te organiseren, 3 wedstrijden met de 
finale ervan in de Heideweek en een Hoge Veluwe Tocht. 
Voor het winterseizoen streeft men naar een eigen clubwedstrijd zonder andere clubs erbij. 
 
B. Sponsorcommissie: 
Vorig jaar heeft de sponsorcommissie een goede  hoofdsponsor gevonden in Kelderman Bouw. Dit 
jaar zal er meer acquisitie plaats moeten vinden om nieuwe bordsponsors te vinden. Hermen Ketel 
merkt op dat borden, waarvoor niet meer betaald wordt, eigenlijk weg moeten worden gehaald. Bas 
Wegman vraagt of er wel contact wordt gezocht met bedrijven die niet betaald hebben. 
 
C. Barcommissie: 
Het bestuur bedankt de barcommissie voor al hun fantastische inspanningen het afgelopen jaar. Alle 
barhoofden hebben inmiddels een etentje van het bestuur aangeboden gekregen, de barhoofden 
bedanken het bestuur hiervoor. Het rooster voor het zomerseizoen is ingevuld. De huurprijzen voor 
baan en clubgebouw zijn voorde komende drie jaren vastgesteld. Voor verhuur aan EIJV-leden stelt 
het bestuur zich soepeler op. 
 
 



9. Actualiteit 
In een blad van de KNSB schijnt al een artikel te hebben gestaan over onze nieuwe toplaag op de 
skeelerbaan. 
 

A. De EIJV mag Euro 1.220.84 houden van de opbrengst van de collecte Fonds 
Gehandicaptensport 2011. Er is dit jaar Euro 8.670,00 opgehaald. Jacques Veeken merkt op 
of wij dit jaar, ook vanwege de natuurijsperiode, niet een keer een geste kunnen doen door 
het bedrag af te staan. Theo van de Rijt merkt op dat er ook dit jaar weer veel vrijwilligers 
inspanningen hebben geleverd en geeft bovendien aan dat het Fonds Gehandicaptensport 
het heel normaal vindt dat wij dit bedrag inhouden. Het bestuur zegt toe intern te overleggen 
wat er met deze extra inkomsten wordt gedaan. Jan Keijzer merkt nog op dat Ede heel goed 
bedeeld is met de uitgaven van het Fonds zoals inrichtingen in het zwembad en de bij de 
tennisbanen. Aafke Keijzer zal over twee jaar stoppen als coördinatrice, waardoor mogelijk 
deze extra inkomsten voor de EIJV eveneens zullen eindigen. 

 
 

B. Regionale kunstijsbaan. 
Theo van de Rijt licht toe dat de wethouder binnen de Provincie Gelderland en Food Valley 
een lans breekt voor een kunstijsbaan. De Grontmij heeft meegedaan met een energybattle 
en heeft daarin de kunstijsbaan als voorbeeld meegenomen. Theo v.d. Rijt en Jan Keizer 
trekken de kar namens het Gewest voor wat betreft het realiseren van een kunstijsbaan. De 
EIJV functioneert als supportende vereniging. 

 
C. Vorming Gelderse Poort 

De Gelderse Poort zal bij de ijsbaan in Nijmegen nieuwe trainings- en wedstrijdactiviteiten 
ontplooien. Doel is zaken beter te laten verlopen, vooral niet meer werk creëren. Bas Wegman 
vraagt of er een vroeger trainingsuur komt voor de jeugd. Volgens Theo van de Rijt is dat 
gepland op zaterdagmiddag via STG Wageningen. Theo zal de TC hierover inlichten. 
Het doel van de Gelderse Poort is risicospreiding onder alle verenigingen waarbij niet uit het 
oog moet worden verloren dat clubs afzonderlijk wel invloed kunnen uitoefenen. 
 
Jan Keijzer merkt op dat risico’s spreiden in orde is maar dat wij als club wel invloed moeten 
kunnen uitoefenen. 

 
D. Theo noemt dat er een commissie gevormd moet worden voor ons 50 jarig bestaan. Aan de 

leden wordt meegedeeld na te denken over zitting in deze commissie en met ideeën te 
komen. 

 
 
10. Rondvraag 
 
 Rixte noemt dat er gebrek is aan nieuwe helmen. Theo van de Rijt meldt dat wij zojuist een 
             kar hebben gehad van de KNSB met spullen waaronder ook helmen. Voor Euro 5,- kunnen 
             we helmen bijbestellen. 
 

Sjaak van Ree merkt op dat de buitenkant van het clubhuis nodig aan een schilderbeurt toe is. 
Hij gaat een offerte opvragen bij een ouder van een jeugdlid die een schildersbedrijf heeft. 
Verder noemt Sjaak dat het oprollen van de brandslangen, benodigd voor het spuiten van de 
baan, veel nuttiger kan door middel van een grote haspel. Sjaak kent iemand die dit kan 
maken en gaat ook hier achteraan. Sjaak wil ’s avonds geen daghoofdfunctie meer vervullen, 
daarentegen wil hij wel 2 dagen per week overdag helpen. Jan Vellinga gaat hier op in en 
neemt terstond de avondfunctie van Sjaak van Ree over. Sjaak bedankt Han en Theo 
nogmaals voor hun bewezen diensten afgelopen natuurijsperiode. 
 
Wim Zeeman is benieuwd naar de status van de overkapping van de Scheg. Berry zal gaan 
informeren. Wim Zeeman informeert de leden verder nog over het feit dat Theo vd Rijt en hij 
platformleden zijn van het Peppelensteeggebied en dat zij het bestemmingsplan volgen. DTS 
zal verhuizen naar de plek waar nu de volkstuinen zijn. Verder is duidelijk dat de 
verkeersveiligheid en de parkeergelegenheid tekort schieten. Wim bedankt het bestuur voor 
haar werkzaamheden. 



 
Hayco heeft een vraag over het zomerseizoen, wat is nu de juiste aanvangsdag? Theo van de 
Rijt noemt de 1

e
 dinsdag op of na 1 april. 

 
Hermen vraagt hoe we meer mensen naar de skeelerbaan kunnen krijgen en noemt een 
fridaynightskate avond als mogelijke optie. Tevens de vraag of we ook kunnen spinnen in de 
bovenruimte. Volgens Theo van de Rijt moet de bovenruimte multifunctioneel blijven en 
spinningfietsen zijn moeilijk op te slaan. Bas Wegman merkt op dat er spinningfietsen zijn die 
verrijdbaar zijn, alleen waar naartoe? Bas vraagt of de zaaltraining niet nog een maand langer 
kan doorlopen tot 1 april ipv 1 maart. Theo van de Rijt geeft dit door aan de TC. 
 
Als er niets meer aan de orde is dankt de voorzitter de aanwezigen voor de plezierige manier 
van vergaderen en voor ieders inbreng en sluit de vergadering om 22:30 uur. 

 
 
 
 
 


